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Beslutningsreferat 14.04.21 

Herslev Menighedsråd 
 

Mødeleder: Knud Bjerrum 

Referent: Trine Gylstorff 

Dato: 14.04.21 

Varighed: 18.00-20.00 

 

Tilstedeværende: Knud Bjerrum, 

Flemming Palne, Pernille Damgård, 

Henriette Andersen, Kirsten Vejlebo, John 

Bødker 

 

Fraværende: Anne Stausholm 

 

Dagsordenspunkt:  Konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

1.Godkendelse af 

dagsorden     

 

 

 

 

Gennemgang af 

beslutningsreferat fra  

_____10.03.21_____ 

 

2. Formand  

 

Orienteringspunkt: 

Faktura for 2019 og 

2020 fra BeirHolm – 

info om aftale der er 

indgået. 

 

 

 

 

 

Orienterings-

diskussionspunkt: 

Frie midler - Hvad har 

vi tilbage af frie 

midler og hvad skal 

de bruges til? 

 

 

Drøftelse: 

samarbejdsaftale 

fra 2017 
 

 

 

 

 

Det bemærkes at det er svært at forholde 

sig og have undersøgt bl. a vedtægter når 

dagsorden kommer i en revideret udgave 

få timer før mødet. 

Taget til efterretning af 

rådsmedlemmerne. 

 

 

Intet at bemærke 

 

 

 

Der er sket det uhensigtsmæssige at  

Beierholm har sendt regning for 

regnskabsassistance på 54.400 kr. for 

2019 – 2020. Faktura er kommet efter 

regnskabsåret 2020 er afsluttet.  

Der er forhandlet en rabat på 10.000 

kr.m. moms med BeierHolm. Det betyder 

der ikke er de frie midler og det overskud 

som tidligere forventet og beskrevet i 

regnskabet for 2020. 

 

 

Iværksættelse af indkøb / reparation af 

Lysekrone, lysestager, ur samt fældning 

af tujaer sættes i gang. 

 

 

 

Der er behov for en revideret 

samarbejdsaftale – formand vil arbejde 

videre med dette.  

Nuværende samarbejdsaftale vil blive 

sendt rundt til samtlige medlemmer til 

orientering – Kirsten mener at have 

denne 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Knud 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pernille 

 

 

 

 

 

 

Knud / 

Kirsten 
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Beslutningspunkt: 

vedtægter for 

Kontaktperson 
kirkeværge 

regnskabsfører 
 

3. Præsten  

 

Orientering omkring 

kirkens 

påskehandlinger i 

pastoratet 

 

Kommende 

gudstjenester: 

 

 

 

 

 

4. Økonomi  

 

 

Forslag fra formand:  

budgetønsker for 

2022 og 2023 fra 

graver / præst / 

rådets medlemmer 

 

5. Kasserer:       

 

 

6. Orientering fra 

mråds medlemmer 

for repræsentationer 

og udvalg   

 

a/ Præstegårds- 

udvalg  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

b/ Byggeudvalg i 

Gevninge det nye 

menighedshus 

 

Beslutningspunkt: 

Godkendelse af 

byggetilladelse samt 

økonomiplan for 

 

 

 

godkendes 

 

godkendes 

 

 

 

 

 

der har været positiv respons fra 

menigheden. 

Langfredag blev streamet. Indtil nu har 

185 været inde at se dette på FB. 

 

 

Friluftsgudstjenesten 2. pinsedag 

 

Børnegudstjeneste 2/6 der afventes 

fortsat hvordan det kan arrangeres ift. 

covid-19.  

 

Regnskab 31.3 21 er endnu ikke bogført. 

 

 

 

Skal være formanden i hænde senest 

1.05.21 

 

 

 

Se ovenfor  

 

 

 

 

 

 

 

 

Orientering om møde mandag 12.04.21 i 

præstegårdsudvalget.  

Konstituering i præstegårdsudvalget for 

de næste 4 år. 

Formand: Knud Bjerrum 

Sekretær: Eva fra Gevninge-Kornerup 

menighedsråd. 

En stor tak til tidligere formand Johannes 

Ø. for hans arbejde som formand de 

sidste 4 år. 

 

 

 

 

Johannes Østergaard deltager under dette 

punkt og orienterer om byggeri samt 

økonomiplan. Der stilles spørgsmål – 

specielt omkring kvadratmeterprisen.  
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Menighedshuset i 

Gevninge  

 

 

 

Byggeudvalg Herslev 

 

 

 

 

 

 

 

 

c/ medarb.repr. 

 

Situation omkring 

Katafalk – sælges? 

arb. tilsyn- regulativ-

løsninger – indhentet 

tilbud 

 

 

 

 

 

-Behov for ny 

Løvsuger  

 

 

-Kompostbunken 

 

-Regnvands opsamler 

på det nye graverhus 

 

Æsel sælges – penge 

bruges på nyt 

graverprojekt  

  
 

 

 

 

d/ kontaktperson 

 

Beslutningspunkt: 

Graverafløser v. ferie 

/ sygdom 
 

 

 

e/Kirkeværge 

 

 

f/ aktivitetsudvalg  

 

 

 

 

 

Byggetilladelse samt økonomiplan 

godkendes af et enigt menighedsråd 

 

 

Der er søgt om tilladelse i stiftet til at få 

placeret låge i kirkemur. Der forventes 

svar indenfor de næste 3 mdr. (provstiet 

har godkendt placeringen). 

 

Flemming indkalder til byggeudvalgsmøde 

når det er relevant (Flemming, Anne, 

Pernille, John) 

 

 

 

Der orienteres om flere muligheder ift. 

katafalken – ombygning / salg / køb af 

ny? 

 

Det besluttes at katafalken sælges – 

Pernille vil gå videre med dette. 

Evt. indkøb af ny katafalk må tages op 

næste regnskabsår. 

 

Skal søges på anlægsmidler – der skal 

indhentes tilbud / Pernille 

 

 

Skal huskes ift byggeri i Herslev 

 

Skal huskes ift. byggeri i Herslev 

 

 

Æsel blevet solgt til ”Æselforeningen 

Danmark” 

Graver fortæller om ide – ift. brug af 

bronzebogstaver fra nedlagte gravstene. 

Penge fra æslet vil indgå i dette projekt. 

Graver vil undersøge om projektet kan 

blive en realitet. 

 

 

 

Tidligere graver Lisbet Svendsen, har 

tilbudt at vikariere v. kirkelige handlinger 

v. ferie / sygdom.  
Kontaktperson undersøger, hvad den 

tarifmæssige løn er for løn til vikar.  

 

Intet nyt (se under 

medarb.repræsentant) 

 

5/5 koncert aflyst 

5/6 grundlovsdag rundvisning på 

Chokoladefabrikken i Herslev. 

Grundlovsmøde i æblelunden m. John 

Bødker som taler (afhængig af covid -19 

restriktioner). 

 

 

 

 

 

 

Flemming 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pernille 

 

 

 

 

 

 

 

Knud / 

Pernille 

 

 

Byggeudval

get Herslev 

Byggeudval

get Herslev 

 

 

 

Pernille 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Trine 
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g/ Webmaster   

 

 

7. Eventuelt:   

 

Annoncering 

 

 

 

 

 

Vedr. byggeøkonomi 

ifm. den fælles 

byggeøkonomi deles 

mellem Herslev og 

Gevninge-Kornerup 

 

 

Næste møde 19.5 

kl. 18.00 i 

præstegården 

(afhængig af covid-

19 restriktioner) 

 

 

 

 

Er der ønsker om ting, som skal på 

hjemmesiden skal man kontakte Pernille 

 

 

 

Det foreslås at præsten orienterer 

aktivitetsudvalget i Gevninge-Kornerup 

om evt. fælles annoncering for kirkelige 

handlinger i pastoratet. 

 

 

Kirsten kontakter BeierHolm for tilbud på 

et byggeregnskab 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pernille 

 
 

 


